
Αθήνα, 31 Μαρτίου 2022

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Οικονομικών

τον Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

τον Υπουργό Εσωτερικών

την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων

Θέμα: Τεράστια  προβλήματα  στα  σχολικά  κυλικεία  της  χώρας  λόγω  των

ανατιμήσεων 

Η  Πανελλήνια  Ομοσπονδία  Κυλικείων  Δημοσίων  &  Ιδιωτικών  Σχολείων  με

ανακοίνωσή  της  αναδεικνύει  τα  μεγάλα  προβλήματα  που  αντιμετωπίζουν  τα

σχολικά  κυλικεία  της  χώρας  με  αφορμή  την  εκτόξευση  των  τιμών  σε  πολλές

πρώτες ύλες και τη συνεχιζόμενη ακρίβεια σε ενέργεια και βασικά αγαθά.

Όπως χαρακτηριστικά επισημαίνουν στην ανακοίνωσή τους:

Οι  πρώτες  ύλες  έχουν  σπάσει  όλα  τα  ρεκόρ  ανατιμήσεων.  Οι  λογαριασμοί

ενέργειας  έχουν  τριπλασιαστεί.  Η  τιμή  του  πετρελαίου  και  της  βενζίνης  έχουν

εκτιναχθεί,  πολλαπλασιάζοντας  τραγικά  το  κόστος  μετακίνησης,  θέρμανσης  και

διαχείρισης  των  πρώτων  αναγκών  μας  όπως  η  οικιακή  θέρμανση,  οι

προσπάθειες της Ομοσπονδίας για μείωση του μισθώματος κατά 40%, δεν έχουν

εισακουστεί.  Τα  αιτήματα  στις  για  χορήγηση  δωρεάν  δεκατιανού  μέσω  του

κυλικείου, στις μαθητές, έχουν μείνει  στο ''διαβάστηκε''.  Η λίστα με τα προϊόντα

σε  διατίμηση,  τείνει  να  γίνει  ''λίστα  προϊόντων  δωρεάν  διάθεσης'',  αφού  το

κόστος αγοράς κοντεύει να φτάσει την τιμή πώλησης.

Κατόπιν των παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ.κ Υπουργοί: 
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1. Ποιες πρωτοβουλίες στήριξης του κλάδου προτίθενται να λάβουν;

2. Ποια βήματα θα γίνουν ώστε να κρατηθούν σε λογικά όρια οι τιμές των ειδών

που διατίθενται στα κυλικεία των εκπαιδευτικών ιδρυμάτων της χώρας;

3. Ποιες οι σκέψεις, οι απόψεις και οι επόμενες ενέργειες που θα γίνουν αναφορικά

με  το  αίτημα για  τη  χορήγηση δωρεάν δεκατιανού,  βήμα που θα βοηθούσε

έμπρακτα τους επαγγελματίες αλλά θα ανακούφιζε,  ταυτόχρονα, εκατομμύρια

οικογένειες; 

Η ερωτώσα βουλευτής

 Φωτεινή Μπακαδήμα




